
Zápis zjednání Št<olste rady zřizené při Základní škole a Mateřské
škole Škrdlovice, příspěvkové organizaci

konané dne 18,10.2022

Přítomni: Wagnerová Markéta, Paseka iVIarek, Paseková Eva

Nepřítomni: ---

Hostó: Mgr. Věra Kovářová, ředitelka

Program:

1) Zahájení - uvítání

2) Volby do Školské ratly

3) Jednací řád Školské rady

4) Schválení Výročni zprávy o činnosti ZŠ a MŠ Škrdlovice

5) Informace ze školy

6) Diskuze

1) Zahájení - uvítání

Ředitelka školy uvítala nové člerry Školské rady a seznámila je s programem a s náplní
činnosti Školské rady.

2) Volby do Školské rady

Y úíeý 20.září proběhly volby do Školské rady. Za obec byla rrově zvolena paní Eva
Paseková, zástr.rpkyní za školu byla zvolena paní Markéta Wagnerová a zástupcen pro rodiče
byl zvolen počtem osrni hlasů pan Marek Paseka, Volební období členůjsou tři roky, tedy do
31.8.2025.

Výsledky volby;
pan Marek Paseka 8 hlasťr
pani Markéta Švandová 4 hlasy
paní Lenka Novotná 3 hlasy 1
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3) Seznámení s jeclnacím řádem Školské rady
Ředitelka školy seznámila účaslníky sjednacim řádem školské rady.
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4) Schválení Výročni zprávy o činnosti ZŠ a MŠ Škrdlovice, příspěvkové
organizaceo za školní rok 2021-2022

Ředitelka školy sezrránila členy Školské racly s výročrrí zprávoLl za rok 2021-2022. Výroční
zprávabyla Školskou radou schválena a bude předárra zřizovateli.

Závět: Yýročni zpráva byla jednomyslně schválena.

5) Informace ze školy

pani ředitelka iníbrmovala školskou radu o stavu akce stěhování školy do prostor obecnílro
úřadu, které probělrlo ve clnech 23.-30.9.

člÁNer UVEŘEJNĚNÝ V NoVlNKÁcH JAK JSME SE sTĚHoVALl

Celé záři bylo ve znanreni postupného chystáni na přesun celé organizace do náhmdnich prostor. V pátek 23.Záři
akce ,,Kulový blesk" začala, Celému podniku velel pan Josef Novotný, který oslovil rodiče a občany a díky
výborné organizaci a velké ochotě všech zúčastněných se zadařilo vybaveni školy přestěhovat ve velmi krátké
době, Sešlo na kolem třiceti občanť] a rodičů a my.jim všem moc děkujeme! Obec zajistila výbomé obče§tvcnía
VŠe dopadlo.ještě lépe, než.jsme očekáva]i. Jistě tomu napomohlo ito, že zaměstnanci školy měli vše připraveno.
popsáno, kam co patří, aby přesuny byly co nejjednodušší, a především většinu ponlťlcel( a vybaveni přestěhovaI
v krabicích parr'forláš Kudláček a pan František Musil na obecni úlřad již během měsíce září. Také jirn patři naše
velké poděkováni. Následně nás čekal dalši írkol, a to připravit prostory pro l"ýuku. opět velké poděkováni panu
Novotnému, kteD' nálr-l skvéle zplovoznil veškelou výpočetní techniku ve svém volném čase, Našel se ťovněž
prostoI pro keramickou pec a naše keramická dilna je nyní v prostorách bývalého kadeřnictvi, Tady patři
poděkování panu Michalu Čejkovi, který píovedl elektloinstalaci pece tak, aby vše odpovidalo přeclpisům, Pan
Kudláček s panem Musilem připevniIi police, nástěnky, lišty, ukotvili ski,íně atd., zkátka vše, co.jsme potřebovali.
aby byla současně splněna bezpečnost prostor. Násled{ící pondělí byla také plovedena instalace inteEktivtli
tabule do l_ třidy odbomou finnou, která rovněž nainstalova|a keramickou tabuli do Il. ďidy. Ve školni iidelně
odbomá firna zapojila všechny potřebné spotřebjče, ktelé byly pořizeny teprye nedávno a stáleje nránle v záruce,

Současné školni prostory jsou zcela dostačující a jsou velmi pěkné, což potvrdili i rodiče, ktďi se do nových
prostor přiš|i podívat. Třídyjsou prostomé a slunné, děti i paní učitelky jsou velnri spokojené. Dětern se ]íbí ha]a

před toaletanri. kde mol]ou svačit na pohodlných starších pohovkách, kolegyně se zase radují z prostonté sborovny,
která bohuže| ve staré ško|e Stále chybě|a. Provoz školni družinyje umístěn v plostorách zrekonstruovaného bytu

a vyhovuje jak plo výuku dělených hoclin a pro výukLi eeského jazyka pro ukrajinské děti, tak pío školni dfužinu
i pro činnost kroužků. Ještějednou všem zapojeným děkujeme za pomoc a podpolu.

Výuka byla zahájena v ťlterý 4,10.2022 - v pondělíještě pIoběhla instalace interaktivní a
keramické tabule do tříd.

6) Diskuze, další
Další zasedání probělrne v rněsíci listopad, kdy bude probIán návťh lozpočtu na nový

kalendářní rok.



Zapsala,. Mgr. Věra Kovářová

CetIi

paseková Eva

paseka vlarek

Wagnerová Markóta
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